
 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde hos Niels Kjeldsen den 26. november 2015  
 
Deltagere 
Carl-Johan Mortensen, Niels Kjeldsen, Erik Kristiansen, Anni Birgitte Møller, Arne Nørgaard. 
 
1. Opfølgning på referat fra bestyrelsesmøde 12. august i år:  

Skolebridge: pt ingen i klubben, der vil stå herfor. CJM går videre 
Oprydning efter klubaftener: CJM går videre ift inddragelse af medlemmerne 
Godkendt.  
 

2. Klubbens økonomi 
Regnskabet forventes at slutte positivt. 
 

3. Medlemssituationen 
Der er pt. par på ventelisten. 
 

4. Ballerupturneringen 
Generelt : fremgang ift. tidligere, vi skal fortsat være meget aktive omkring annoncering. 
Morgenmaden: bør fastholdes med justeringer, evaluerings-/huskepapir er lavet. Frokosten: fint. 
 

5. Undervisning 
Begynderholdet (onsdagsholdet): det går fint, vi forventer at gentage det næste år 
Søndagsholdet: do., bortset fra sneproblemer. For disse to hold betyder hjælpelærerordningen 
meget. 
Tirsdagsundervisningen: det går også godt 
 

6. Åben Par den 12. december kl. 9.30 
Gennemføres ved min. 12 par. Håndmadder fra Anni. CJM og AN står for det videre, herunder 
kontakt til Matthias og Knud og for individuel markedsføring. 
 

7. Juleafslutningen 
Æbleskiver og gløgg – bridge –lotteri/mad – bridge. Ingen kaffe. CJM spørger sin makker om 
æbleskiver. EK tjekker duge mm og melder til NK, som køber ind. AN koordinerer mad med Anni. 
AN og EK er langt med indkøb til lotteriet. Bestyrelsen møder 16.40 eller hurtigst muligt. 
 

8. Mix og Grøn Turnering den 23. januar kl. 9.30 
Tilrettelægges med fælles møde-, pause- og sluttidspunkt afhængigt af tilmeldingerne, men fx 33 
spil i GT og 44 i Mix. AN sender annonceoplæg til NK. 
 

9. Eventuelt 
Enighed om, at øget uddelegering af opgaver, fx arrangementer, turneringstilrettelæggelse og 
oprydning, kan sættes i værk. 
Samarbejdet med Ældrebridge drøftes på næste møde. 

 
26.11.15 
NK 


